People. Places. Connected.

Sensor IV Installation Overview
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Step 1: Gather required tools and materials.




Step 4: Finish drilling hole (4” diameter x 3” deep).




Step 8: Seal sensor in place.

This product complies with FCC & Industry Canada’s RSS-102 radiation exposure
limits set forth for an uncontrolled environment

Ce produit est conforme a la norme FCC et aux limites d'exposition au
rayonnement RSS-102 d'Industrie Canada définies pour un environnement non
controlé.

Pursuant to FCC 15.21 of the FCC rules, changes not expressly approved by Fybr might cause harmful interference and void the FCC
authorization to operate this product.

The antennas used for this transmitter must be installed to provide a separation distance greater than 20 cm from all persons.

This device complies with Part 15 of the FCC rules and Industry Canada license-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following
two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including
interference that may cause undesired operation.

Cet appareil est conforme & des réglements d’Industrie Canada exempts de license standard RSS (s). Son fonctionnement est soumis aux deux
conditions suivantes: (1) Ce dispositif ne doit pas causer d’interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute interférence regue, y
compris les interférences pouvant entrainer un fonctionnment indésirable.
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